
 
 
 

Schriftelijke vragen 
 
 
 
 
 
Vught, 7 juni 2021 
 
 
 
In Het Klaverblad van 2 juni 2021 kondigt de gemeente Vught aan, dat met ingang van 1 juli 
2021 de Wet Elektronische Publicaties van kracht wordt. Daarbij wordt melding gemaakt, 
dat de gemeente tot 1 juli 2021 algemene bekendmakingen, mededelingen, kennisgevingen 
en het procedurekader van de gemeente Vught publiceert op de gemeentepagina van Het 
Klaverblad, maar dat de gemeente daarna overgaat op alleen elektronische publicatie. 
 
Nu is Het Klaverblad voor veel inwoners hét medium om kennis te nemen van alles wat er in 
de gemeente Vught speelt. Participatie kan daardoor plaatsvinden. 
 
De VVD-fractie heeft daarom de volgende vragen aan het college: 
 

1. Overweegt u, als service naar de inwoners, om de algemene bekendmakingen, 
mededelingen, kennisgevingen en het procedurekader van de gemeente Vught te 
blijven publiceren in Het Klaverblad? 

2. Als de eerste vraag negatief wordt beantwoord: hoe denkt u dat inwoners die niet 
met deze digitalisering overweg kunnen, de informatie tot zich kunnen nemen zodat 
zij ook kunnen participeren? Heeft u een alternatief? 

3. Als de eerste vraag negatief wordt beantwoord: welke gevolgen heeft het besluit om 
niet meer te publiceren op het bestaansrecht van Het Klaverblad? 

4. Als u de eerste vraag negatief beantwoordt: is er vanuit het college een 
communicatieplan om burgers voor te bereiden op en te begeleiden naar deze 
nieuwe manier van publiceren (anders dan de eenmalige melding in Het Klaverblad)? 

5. Tenslotte wil de VVD-fractie graag weten welke kosten er gepaard gaan met het 
voortzetten van de publicaties op de gemeentelijke pagina’s in Het Klaverblad. 

 
Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
 
 
 
Albert Verlinde    Nathalie Pullens-Robeerst 
 


